
 

 

 
 
 
 
S.V. Nieuwleusen jaarverslag 
seizoen 2022 – 2023 
 
 
Samen een stapje hoger 
  



 

 

Samen een stapje hoger 
 
Voorwoord 
 
Voor u treft u het bestuurlijk jaarverslag van S.V. Nieuwleusen seizoen 2022 – 2023. In het jaarverslag 
kijken we terug op het gevoerde beleid binnen de vereniging vanuit het bestuur en de diverse 
bestuursgroepen en haar commissies op het afgelopen seizoen aan de hand van hoogte- en of 
dieptepunten die er zijn geweest.  
 
Bestuur 
 
Bestuurlijke wijzigingen 
 
Het verenigingsbestuur was dit jaar wederom ongewijzigd gebleven en bestaat uit voorzitter Erwin van 
Leussen, secretaris Marc van der Kolk, penningmeester Roel Wever, bestuursgroep voorzitter 
facilitaire zaken Wim van Dijk, bestuursgroep voorzitter voetbal zaken Dinant Bollemaat en 
bestuursgroep voorzitter marketing en communicatie Henry van der Woude. Aftredend en herkiesbaar 
waren bestuursgroep voorzitter marketing en communicatie Henry van der Woude en bestuursgroep 
voorzitter voetbal zaken Dinant Bollemaat beiden werden middels ontvangst van applaus herkozen in 
hun functie. 
 
Open Dag en Jubilarissenavond 
 
Dit jaar vierde S.V. Nieuwleusen haar 65-jarig jubileum, echter door de corona-maatregelen in 2020 
en 2021 zijn de Open Dagen toen niet door 
gegaan. Daarom werd er gekozen om een 
speciale avond te organiseren voor alle 
jubilarissen omdat er van drie jaargangen de 
jubilarissen moesten worden gehuldigd. Dit 
vond op vrijdagavond 9 september plaats een 
dag voor de Open Dag. Voorzitter Erwin van 
Leussen had voor iedere jubilaris een kort 
woordje. Het was een gezellige avond waarbij 
de jubilarissen onder het genot van een hapje 
en een drankje ook konden genieten van 
livemuziek optreden van Felicia. Er waren jubilarissen in de categorieën 25, 40, 50 , 60 en 65 jaar.   
 

 
 
 
  



 

 

 

Op 10 september 2023 werd de Open Dag georganiseerd en het onderdeel Jong Oranje is daarbij 
steevast een van de hoogtepunten. De jonge voetballers in spé kunnen hier kennis maken met sport 
en spel met een voetbal en krijgen na afloop een bal en shirt van S.V. Nieuwleusen. Maar liefst 32 
spelertjes waren hierbij aanwezig. 
 
Het eerste moest deze middag in de bekercompetitie spelen 
tegen SVI uit Zwolle en kwam als winnaar van dit duel boven 
met een 2 – 1 zege. Na de wedstrijd was mede door het 
mooie weer erg gezellig op het terras, waarbij er een hapje 
gegeten kon worden van de barbecue. Burgemeester Erica 
van Lente was ook aanwezig om de leden van het eerste uur 
te feliciteren met hun 65-jarige lidmaatschap. Zanger 
Orlando was na het succes uit 2017 ook weer aanwezig voor 
wat muzikale omlijsting en de sfeer er extra goed in te 
brengen. Het feest ging door tot in de late uurtjes met 
muziek van R&D DJ. 

 
 
 
 



 

 

Trainingskamp Albufeira 
 
De selectie elftallen van het eerste en het 
tweede, bestuursleden enkele commissieleden 
en een aantal sponsoren zijn in januari naar 
Albufeira vertrokken voor een trainingskamp 
aldaar. Er werd onder prettige 
weersomstandigheden voorbereid op de 
hervatting van de competitie en er was ook 
ruimte voor ontspanning en teambuilding. Op 
donderdag stond er een training op het 
programma. De oefenwedstrijden die op 
vrijdag waren werden door beide teams met de 
brilstand beëindigd. De tegenstander van het eerste was Forum Sport uit Voorburg uitkomend in de 1e 
klasse en het tweede nam het op tegen Valke ’68 uitkomend in de tweede klasse. Op de zaterdag werd 
er tijdens het trainingskamp een partijtje voetvolley gespeeld. Voor de niet voetballers die mee waren 
werden wandeltochten georganiseerd.  
 
Vrijwilligersavond 60+’ers 
 
Betrokkenheid en elkaar ontmoeten bij de club vindt S.V. Nieuwleusen belangrijk. Daarom heeft het 
bestuur, voor alle 60 plussers van de club op vrijdag 17 maart een gezellige middag/avond 
georganiseerd. Ook de partners waren van harte welkom. Zo'n 100 aanwezigen hebben het zeer 
gezellig gehad met een drankje, een heerlijk stamppotbuffet en tussendoor meerdere rondes rad van 

avontuur. Dit initiatief was zeer geslaagd en zeker voor herhaling vatbaar. 
 

  



 

 

 
Voetbal Zaken 

 
Terugblik seizoen 2022 - 2023 
 
Na het schitterende seizoen 2021-2022 waarin onze hoofdmacht promotie naar de 2e klasse behaalde, 
vingen we het jubileumseizoen aan met extra activiteiten vanwege ons 65-jarig bestaan. Op de altijd 
druk bezochte Open Dag  op 10 september ging sportiviteit en gezelligheid hand in hand waarbij onze 
hoofdmacht de spannende bekerwedstrijd met 2-1 won van SVI uit Zwolle. 

 
Het 1e elftal stond voor het 4e seizoen op rij onder leiding van 
hoofdtrainer Jeroen Elzinga.  
Ook de overige kaderleden verlengden na vorig seizoen.  
Na 5 seizoenen in de noordelijke regionen, werd onze 
hoofdmacht dit seizoen weer in de regio oost ingedeeld met 
bekende clubs als Gramsbergen, Den Ham en Vroomshoop. 

 
De volgende ronde in het bekertoernooi werd helaas niet 
gehaald door verliezen tegen ZAC en Hattem.  

 
In de competitie daarentegen ging de succesmachine van vorig seizoen door met aantrekkelijk voetbal 
en vele winstpartijen in de nieuwe 2-klasse. Een prachtige 3-plek leverde het toetje “periodetitel” op  
waardoor na de reguliere competitie nog gestreden werd voor promotie naar de 1e klasse. Uiteindelijk 
werd de beslissende wedstrijd in en tegen Dos Kampen met 4- 1 verloren waardoor het sprookje 
daarmee eindigde. 

 
Jos Gruppen uit Balkbrug begon dit seizoen als trainer van onze JO19-
1 en volgde daarmee Kristian Oude Voshaar op, die op zijn beurt de 
overstap maakte naar ons 2e elftal onder. 
 
Wouter Tabbers had de technische eindverantwoordelijkheid bij 
JO17-1 en Leon de Raad bij JO15-1.  
 
Ook bij de onderbouw was er weer een hele mooie invulling door 
veel eigen jeugdspelers. Daar mogen we heel trots en moeten we 
heel zuinig op zijn. 

 
 
 
 
 
 
 



 

 

 
 
 
Robin Hoogenkamp startte dit seizoen voor 
het eerst aan een volledig seizoen als 
hoofdtrainer bij Dames 1, nadat hij vorig 
seizoen al was ingestroomd. Het werd een 
seizoen met wisselende resultaten. 
 
Bij de jeugdteams waren de resultaten 
wisselend, variërend van diverse 
kampioenschappen tot wat meer 
teleurstellende resultaten. Hoewel we 
natuurlijk allemaal graag op zaterdag onze 
wedstrijden winnen, staat bij de jeugd vooral de ontwikkeling van spelers en teams centraal. 
 
Bij de recreatieve teams werd er weer volop genoten van het feit dat het geliefde spelletje weer 
gespeeld kon worden na de Coronaperiode. De onderlinge samenwerking tussen de teams was ook dit 
jaar weer heel goed en prettig. 
 
Voetbalbeleidsplan 
 
Vanuit haar opleiding voor Hoofd Jeugdopleiding heeft Hanneke de Weerd dit seizoen een eerste 
aanzet gegeven voor ons vernieuwde voetbalbeleidsplan. Met de hulp van diverse voetbaltechnische 
mensen binnen onze club is een heel mooi en duidelijk raamwerk neergezet met spelprincipes en 
leerlijnen per leeftijdscategorie.  

 
Nieuwe competitieopzet jeugd O13 t/m O19 
 
Om het spelplezier te vergroten en de ontwikkeling van (jonge) voetballers te bevorderen introduceert 
de KNVB vanaf het seizoen 2022/’23 het fasenvoetbal bij een groot deel van de juniorencompetities. 
In de JO13 t/m JO19 wordt er komend seizoen vanaf de hoofdklasse en lager in drie fases gespeeld. 
Dit is onder meer het resultaat van een succesvolle pilot bij de junioren, om meer gelijkwaardige 
competities te organiseren.  

In de huidige opzet spelen de juniorenteams in de leeftijd van O13 t/m O19 in twee even lange reeksen: 
de zogenoemde najaars- en voorjaarsreeksen. In het afgelopen seizoen is bij de junioren een pilot met 
fasenvoetbal gestart. In vier verschillende districten (West I en West II en Zuid I en Zuid II) in de 
categorie B is een aantal varianten van fasenvoetbal getest om zo tot meer gelijkwaardige competities 
te komen. Ook zijn de reisafstanden in de nieuwe opzet korter dan voorheen.  

 Op basis van een uitgebreid onderzoek blijkt dat fasenvoetbal een positieve impact heeft op de 
juniorencompetities.  



 

 

• Fasenvoetbal heeft een positief effect op de gelijkwaardigheid van de competities. 
• Fasenvoetbal heeft een positief effect op het verminderen van reisafstanden. 
• Junioren hechten veel waarde aan de gelijkwaardigheid van de competities, hierdoor wordt 

het spelplezier verhoogd. 
• Naast de wens om gelijkwaardige wedstrijden te spelen, hebben de junioren eveneens de 

wens om een iets langere reeks te spelen na de winterstop. 

Op basis van het onderzoek is gekozen voor een competitie die bestaat uit 3 fasen.  

• Fase 1: bekervoetbal in een poule van 6 teams tot de herfstvakantie 
• Fase 2: reeks tussen de herfstvakantie en de kerstvakantie 
• Fase 3: reeks na de kerstvakantie tot de zomerstop 

Scheidsrechters 

 

 
 
Ook dit seizoen werd er door de scheidsrechterscommissie weer een prestatie van formaat geleverd 
door de goede invulling van de benodigde scheidsrechters. Ook de selectiespelers  
die nog geen andere rollen vervulden, hielpen hieraan mee door jeugdwedstrijden te fluiten. 
 
Zeer verdiend en terecht dus dat de scheidsrechters in het zonnetje zijn gezet tijdens de week van de 
scheidsrechter. 

 
  



 

 

 
Toernooien 

 
Tempelman toernooi 
 
Ook dit seizoen werd het bekende Tempelmantoernooi weer 
gehouden.  
Op basis van onderstaande eindstand mocht S.V. Nieuwleusen zich 
winnaar noemen van de editie 2022. S.V. Nieuwleusen speelden 
deze keer tegen Olympia’28 en FC Ommen en wonnen beide duels. 
 
De eindstand:  
1. S.V. Nieuwleusen  2-10  (9-2)  
2. A.S.C’62   2-10  (7-1)  
3. Olympia´28   2- 2   (2-7)  
4. FC Ommen   2- 1   (1-9)  

NIZATO 2023 

We moesten even geduld hebben om voor de 40e keer het Nizato toernooi te organiseren. De 
voorgaande twee jaren moesten we vanwege de geldende maatregelen rondom COVID-19 aan ons 
voorbij laten gaan. 
Het Nizato Zaalvoetbal toernooi georganiseerd voor de groepen 6, 7 en 8 van de basisscholen van 
Nieuwleusen én Oudleusen en is ooit begonnen door de Rijkspolitie van Nieuwleusen waarna S.V. 
Nieuwleusen het overnam. In totaal waren er 18 enthousiaste teams aangemeld en daarmee iets 
minder als voorgaande edities. In de ochtend speelden de Groepen 6 en 7 in afzonderlijke poules en 
in de middag was het de beurt aan de Groepen 8 in 2 poules (Meiden en Jongens/Gemengd). 
Er werd wederom fanatiek maar sportief gespeeld met De Tweemaster als grote winnaar. 
 
Wedstrijdsecretariaat 
 
Ook dit seizoen bleef het team van wedstrijdsecretarissen ongewijzigd en dus wederom een 
fantastisch team op het gebied van wedstrijdsecretariaat. Ieders inspanning hierin wordt zeer 
gewaardeerd. 
 
Overige activiteiten/gebeurtenissen 
 
Tot slot zijn onderstaande activiteiten ook zeker het vermelden waard. Dit omdat er zoveel gebeurd in 
een seizoen om allemaal uitgebreid te benoemen maar ook  omdat het laat zien dat we breed aandacht 
proberen te geven aan opleiding en vermaak.  
 

 
 



 

 

 

 
 
Binnen de club ervaren we een positieve energie en spirit. Dat doen we samen met heel veel trouwe 
vrijwilligers die onze mooie vereniging een warm hart toedragen. 
Namens de bestuursgroep voetbalzaken bedankt voor ieders inzet.  Samen Oranje!! 
 
Facilitaire Zaken 
 
Algemeen 
 
Binnen onze vereniging vallen onder facilitaire zaken de werkvelden: onderhoud en beheer van de 
gebouwen, het draaiende houden van het clubhuis, de (veld)verlichting en de voetbalvelden. 
 
In het seizoen 2022-2023 is het aantal vrijwilligers binnen de bestuursgroep redelijk stabiel gebleven. 
Ongeveer 140 onderhoud-/beheer- en clubhuisvrijwilligers hebben er samen voor gezorgd dat het 
sportpark er elke week weer tiptop bij lag. Langs de lijn en in het clubhuis was het weer aangenaam 
vertoeven op sportpark “Het Klaverblad”. 
 
Clubhuis 
 
Er zijn het afgelopen seizoen weer een aantal vrijwilligers gestopt, maar er zijn ook een aantal nieuwe 
vrijwilligers bij gekomen. We komen nog steeds vrijwilligers tekort op bepaalde tijdsblokken, waardoor 
spelers van de senioren teams worden ingeroosterd om bardiensten te draaien. 
 



 

 

Omdat er veel bezoekers, sporters en leden naar onze 
clubhuis komen is het vaak druk in het clubhuis. Dit is zowel 
op de zaterdag als op de donderdagavond. Daar zijn wij erg 
blij mee dat er zoveel mensen bij elkaar komen voor hun 
sociale contacten. Doordat het vaak druk is moeten vaak 
mensen lang wachten om te kunnen betalen, dit is met 
name bij piek momenten. Dit komt niet alleen doordat het 
druk is, maar ook bij de pin automaat liep vertraging op. 
We hebben gekeken of het bestaande pinautomaten ook 
uitgebreid konden worden. Dit kon helaas niet. Er is naar 
een andere leverancier gekeken en hebben een goede 

leverancier gevonden. Bij Twelve hebben we 2 nieuwe kassa systemen met 3 mobiele pinautomaten 
aangeschaft. Dit gaf al een grote verbetering waardoor we de mensen sneller kunnen helpen.  
 
Afgelopen seizoen hebben we gekeken of de inkoop van drinken en eten beter en slimmer gedaan 
konden worden. Tevens gekeken of het assortiment wat 
we aanbieden aan onze leden nog wel actueel is. We 
kwamen erachter dat het assortiment te ruim was. Veel 
artikelen werden bijna niet afgenomen. Wij hebben 
gesprekken gehad met Heineken en Sligro. Bepaalde 
assortimenten zijn gewijzigd of eruit gehaald. Heineken en 
Sligro zijn daarna gekomen met een nieuw voorstel. Met 
dit voorstel zijn we mee akkoord gegaan. Als tegen 
prestatie van Heineken moesten wij Texels Skuumkoppe 
en Heineken 0.0 op de tap aanbieden. Hierin konden we 
ons in vinden.  
 
 Omdat er veel bezoekers komen op ons sportpark komen 
veel vragen bij onze vrijwilligers terecht waar bijvoobeeld de 
kleedkamers zijn. Met andere woorden er is behoefte aan 
goede informatievoorziening waarop een en ander duidelijk  
vermeld staat. Hiervoor is een mooi informatiebord gekomen 
ter plaatse van het verhoogde terras.  
 
Onderhoud 
 
In het seizoen 2022 – 2023 heeft de onderhoudscommissie er voor gezorgd dat de accommodatie goed 
onderhouden bleef. Waar nodig werd het e.e.a. vervangen. En het nodige kreeg weer een mooie en 
frisse kleur.  
 
De bestaande CV installatie was aan vervanging toe. Het was ruim 15 jaar oud. Het onderhoud en de 
storingen kwamen steeds vaker voor. Er is daarom gekeken naar een nieuwe installatie.  
Er zijn 2 opties: 

- Nieuwe installatie d.m.v. gas aansluiting. 



 

 

- Nieuwe installatie d.m.v. gasloos aansluiting. 
 
Het bestuur heeft besloten om voor gasloos te gaan. Mede omdat de gasprijzen sterk zijn gestegen en 
erg afhankelijk is wat in de wereld gebeurd. Installatiebedrijf Heide is gevraagd om een aanbieding te 
maken voor het installeren van een warmtepomp. Aan het einde van het seizoen, tijdens de zomerstop 
zijn de warmtepompen geplaatst en geïnstalleerd. 

                   
 

Reclameborden 
 
Bijna wekelijks zijn er reclameborden geplaatst/vervangen langs het 
hoofdveld. 
Het schoonmaken van de reclameborden is ook door de 
onderhoudsvrijwilligers verzorgd. Om de reclameborden te beschermen 
tijdens het sproeien van het veld zijn nieuwe zwarte afschermingskleden 
aangeschaft. 
 
 
 

Veldverlichting 
 
Mede door inzet van onze voorzitter die een mooie aanbieding in de wacht heeft gesleept is onze 
sportpark voorzien van LED-verlichting. Veld 2, 3, 4 zijn de bestaande lampen vervangen voor LED-
verlichting. Omdat het hoofdveld geen veldverlichting heeft moest een stroomkabel gelegd worden. 
Er werd een oproep gedaan aan onze vrijwilligers en aan de voetballende leden voor het maken van 
een gleuf. Hier werd gehoor aangegeven waardoor met vele handen veel werk werd verzet. Nu heeft 
het hoofdveld ook veldverlichting., zodat er s ’avonds gevoetbald kan worden. 



 

 

                       
 
                    
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
Schoonmaak  
 
De kleedkamers zijn wekelijks op maandag en vrijdag schoongemaakt door een enthousiast team van 
senior vrijwilligers. Het veld onderhoud en de belijning van de velden wordt ook door deze vrijwilligers 
verzorgd. De buiten accommodatie wordt wekelijks schoongemaakt en bijgehouden door onze senior 
vrijwilligers. De wekelijkse schoonmaak van het clubhuis wordt verzorgd door Novion. 
 
Velden 
 
De velden werden wekelijks goed onderhouden door het team. Waar nodig de nodige verbeteringen 
toegepast. Bij de kunstgrasvelden kan is het meerdere malen voorgekomen dat er blessures zijn 
ontstaan. De velden moesten nog gebruikt worden tot aan het eind van het voetbalseizoen. Voor het 
nieuwe seizoen moesten de 2 bestaande kunstgrasvelden vervangen worden. In overleg met de 
gemeente is er gekeken naar wat voor kunstgrasvulling er moest komen. De rubberkorrels die nu als 
infill-materiaal gebruikt is, is nog wel toegestaan, maar vanwege de vervuilende werking is er vanuit 
de vereniging en de gemeente een aantal velden bekeken met een andere infill. Daar kwam naar voren 
dat kurk no-fill een goede oplossing zou zijn voor de nieuwe kunstgrasvelden. Voetbalvereniging Den 
Ham heeft een veld met kurk no-fill vulling. Om een goede beslissing te nemen heeft zowel het  1e als 
het 2e team erop getraind. Beide teams waren enthousiast over dit veld. Daarop is in overleg met de 
gemeente besloten om voor de nieuwe kunstgrasvelden de kurk no-fill toe te passen. 
 
Mede omdat USV nog geen kunstgrasveld had en daar nu wel behoefte aan had is er besloten dat het 
nieuwe kunstgrasveld op het terrein van USV komt. Omdat S.V. Nieuwleusen met regelmaat een veld 
tekort komt zijn er onderlinge afspraken gemaakt voor het gebruik van het 3e kunstgrasveld in de kern 
Nieuwleusen. De gemeente heeft budget vrijgemaakt voor de aanleg van het 3e kunstgrasveld. De 
aanbesteding heeft plaats gevonden en eind juli werden de werkzaamheden opgestart.  

 
  



 

 

Marketing en Communicatie 
 
Redactie:  

 
De S.V. Nieuwleusen krant 
 
Redactie: Mark de Weerd, 
Gerwin Uilen, Erwin Dijk, Tom 
Odink, Wiebe Brandsema 
Grafisch ontwerp: Wiebe 
Brandsema 
 
In het seizoen 2022/2023 is er 
in november 2022 en april 
2023 de S.V. Nieuwleusen 
krant uitgegeven:  
De krant is met een oplage van 
4500 stuks huis-aan-huis 
verspreid in De Vinkenbuurt, 
Punthorst en Nieuwleusen. De 
krant bevat informatie die 
voor zowel leden als niet-leden 
interessant is om te lezen. 
 
Programma 
 

Redactie: Gerwin Uilen    
Grafisch ontwerp: Wiebe Brandsema 
Medewerker: Dick Jansen 
 
Bij de thuiswedstrijden van het eerste elftal 
wordt er een programma uitgegeven met  
o.a. een korte voorbeschouwing op de wedstrijd, 
de huidige stand, de selecties van beide teams en het 
wedstrijdprogramma.  
 

Nieuwsberichten website en persberichten 
 
Redactie: Klaas Kreule en Marco Stegerman 
Verslaggevers 1e elftal: Hendrik Jan Huzen, Roland Vasse, Paul van den Bergh, Henry Nijland, Herman 
Vrieling, Anne Jan Wiersma, Erwin van Leussen en Klaas Kreule 
 



 

 

De redactie verzorgt het nieuws op de website.  Het gaat hier om wedstrijdverslagen, nieuwsberichten 
vanuit de voetbalteams, het bestuur, de bestuursgroepen en supportersvereniging. De verslaggevers 
van het 1e elftal maken bij toerbeurt een verslag van de wedstrijd van het 1e elftal.  

 
Daarnaast werden er persberichten opgesteld en verstuurd naar de lokale en regionale media.  
 

 
Sponsorcommissie  
 
In 2023 heeft de sponsorcommissie erg haar best gedaan om het team weer op volle sterkte te krijgen. 
Er zijn wat wisselingen geweest qua leden, maar we hebben er met zijn allen een mooi jaar van 
gemaakt.  
 
Activiteiten sponsorcommissie: 

- Pasen: Paasbroden van een kilo naar de sponsoren gebracht om 
ze een fijn Pasen te wensen; 

- Sponsoravond i.s.m. de clubs uit Dalfsen: Jan van Staa, Bert van 
Losser en Thijsen van Wissing hebben een Oosttribune show 
gedaan bij ’t Witte Peerd. Dit was een geslaagde avond;  

- Bij de Open Dag op 10 september hebben de sponsoren weer een gezellige middag gehad; 
 
Raboclub support 
 
De Rabobank sponsort clubs sinds een 
aantal jaren in de vorm van Raboclub 
support waarbij de Rabobank een bedrag 
beschikbaar stelt en de leden van de bank 
kunnen stemmen op organisaties zoals 



 

 

stichtingen en verenigingen die zij willen steunen, elke stem levert geld op en hoe meer stemmen hoe 
meer geld de betreffende organisatie ontvangt. Dit jaar leverde dit 1760,52 euro op.  
 
Werkgroep Online 
 
Algemeen: 
De Werkgroep Online houdt zich bezig met alle online & ICT zaken rondom het voetbal maar ook met 
ICT hard- en software binnen de vereniging. De Werkgroep Online is een subcommissie van Marketing 
& Communicatie en voorziet tevens in een facilitaire invulling aan de commissie Voetbalzaken rondom 
de digitalisatie van informatie m.b.t. voetbalwedstrijden. 
 
Website: 
Vorig seizoen hebben we een nieuwe website in gebruik genomen. De vorige website hadden we sinds 
2016. Het werd steeds lastiger om met name de voetbalinformatie vanuit de KNVB goed op de website 
te krijgen. Nadat een leverancier van een externe plugin, WP.Sport, aangaf de support te stoppen is er 
met een klein comité opzoek gegaan naar een nieuwe website.  
Ten aanzien van de huidige website was er grote behoefte aan een betere integratie met de systemen 
van de KNVB, zodat team en wedstrijd- en uitslaginformatie geautomatiseerd op de website komt. 
Daarnaast dient de website een uithangbord van de vereniging te zijn en dienen nieuws artikelen 
eenvoudig te worden geplaatst. Uiteindelijk is er gekozen voor een website van SportLink. SportLink is 
als applicatie al nauw verweven met de KNVB en levert al een applicatie, SportLink Club, die door de 
KNVB en alle andere voetbalverenigingen dient te worden gebruikt als ledenadministratie systeem. 
S.V. Nieuwleusen maakte bovendien al sinds 2017 gebruik van een SportLink pakket Beter, waarin 
onder andere naast de benodigde Club.Data ook Club.TV en Club.Mobiel (Voetbal.nl App) in zaten. 
Dit pakket is nu uitgebreid naar SportLink pakket Ideaal waarin ook de Club.Website in zit. 
Ondanks dat het een standaard website is, kunnen we als vereniging de website volledig aanpassen 
aan onze wensen. Zo zijn de Goud en Zilver sponsoren duidelijker aanwezig op de home page. Ook 
worden wedstrijd- en teaminformatie uitgebreid getoond. Er is geen beheer meer nodig aan de 
website om deze informatie te laten tonen, dit is nu volledig geautomatiseerd. De redactie kan 
zelfstandig nieuwsberichten plaatsen. Het foto- en videoarchief zijn komen te vervallen, hiervoor dient 
nog steeds een goede oplossing te worden gezocht. 
 
Club.TV: 
Sinds 2017 maken we gebruik van Club.TV, narrow casting, vanuit het SportLink pakket. Over de jaren 
is het product geëvalueerd en ziet het er steeds professioneler uit. Werkgroep Online ziet kansen voor  
de om dit ook als extra uithangbord naar sponsoren te laten fungeren. De mediaplayers draaien in het 
clubhuis en buiten voor de kleedkamer-, veld- en trainingsindelingen. Deze informatie wordt op het 
buitenscherm getoond en geeft een professionele indruk. Het buitenscherm is gekoppeld met een 
extra scherm in het kleedkamergebouw die dezelfde informatie laat zien. 
  



 

 

Interne digitale communicatie:  
Sinds het seizoen 2016-2017 is er gestart met het verbeteren van de digitale 
interne communicatiestromen door meer met Office365 te gaan werken, waarbij 
werkgroepen en bestuursleden vanuit een clubaccount 
(<commissienaam>@svnieuwleusen.nl) kunnen e-mailen en bestanden kunnen 

gaan delen via one-drive. In het seizoen 2019-2020 is dit afgerond. De emailadressen zijn bovendien 
op de website gepubliceerd bij Contact. Voor de ledenadministratie was dit cruciaal gezien de AVG 
wetgeving rondom de beveiliging van persoonsgegevens. 
 
ICT, beeld & geluid: 
Door toenemende mate van gebruik van apps op mobiele telefoons is de noodzaak voor eigen PC’s en 
printer apparatuur sterk gedaald. Hier zal dan ook nauwelijks meer in hoeven te worden geïnvesteerd. 
Het netwerk is met de nieuwbouw van het clubhuis compleet vervangen waardoor het er nu een 
kwalitatief hoog WiFi- en bedraadnetwerk aanwezig is. De Ziggo internet bandbreedte is ruim 
voldoende om live wedstrijden te streamen via onder andere YouTube.  

 
Financiën en Administratie 
 
Lief en Leed 
 
Dieptepunten waren het overlijden van onze leden, vrijwilligers en trouwe supporters.  
 

- Hilbrand Eikelboom – 11-4-2023 in de leeftijd van 45 jaar. 
- Henk van der Klocht – 5-2-2023 in de leeftijd van 59 jaar.  

- Henk van Dijk – 16-9-2022 in de leeftijd van 83 jaar.  
 
We zullen hun inzet en betrokkenheid bij de club enorm missen! 
 
Vanuit de vereniging werd er aandacht geschonken in de vorm van kaartjes, bezoek, fruitmanden en 
dergelijke bij mensen die ziek waren.  
Ook dit jaar werden er diverse geboortekaartjes ontvangen door de vereniging.  
 
Leden en donateurs 
 
Het aantal leden (spelende en niet spelende bondsleden) aan het eind van het seizoen is 1.074. 
Er zijn 374 niet voetballende leden, waarvan 76 leiders/ trainers /coach /scheidsrechters / 
grensrechters, stafleden, etc. en 297 verenigingsleden. Het aantal spelende leden zijn 667. 
 
Als volgt verdeeld:  
  



 

 

 

Seizoen per 30 
juni 2023 

Leeftijdscategorie Geslacht Aantal 

seizoen 2022/'23 Senioren Vrouwen V 48 

seizoen 2022/'23 Senioren M 275 

seizoen 2022/'23 Onder 19 Meiden V 5 

seizoen 2022/'23 Onder 19 M 15 

seizoen 2022/'23 Onder 18 M 17 

seizoen 2022/'23 Onder 17 Meiden V 10 

seizoen 2022/'23 Onder 17 M 16 

seizoen 2022/'23 Onder 16 M 16 

seizoen 2022/'23 Onder 15 Meiden V 23 

seizoen 2022/'23 Onder 15 M 31 

seizoen 2022/'23 Onder 14 M 21 

seizoen 2022/'23 Onder 13 Meiden V 20 

seizoen 2022/'23 Onder 13 M 26 

seizoen 2022/'23 Onder 12 M 12 

seizoen 2022/'23 Onder 11 Meiden V 12 

seizoen 2022/'23 Onder 11 M 28 

seizoen 2022/'23 Onder 10 M 24 

seizoen 2022/'23 Onder 9 Meiden V 1 

seizoen 2022/'23 Onder 9 M 28 

seizoen 2022/'23 Onder 8 M 21 

seizoen 2022/'23 Onder 7 Meiden V 3 

seizoen 2022/'23 Onder 7 M 6 

seizoen 2022/'23 Onder 6 M 9 

Totaal     667 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

 
 
 
Vrijwilligers / Vrijwilligersavond 
 
In het seizoen 2022/2023 is er weer een vrijwilligersavond georganiseerd.  
Op 26 november 2022 vond dit plaats en het was een geslaagde en druk bezochte avond.  
De vrijwilligers werden voor hun inzet in het afgelopen seizoen beloond met een buffet, muziek en 
leuke prijsjes van het rad van avontuur. Kaderleden en selectiespelers van het eerste elftal voorzagen 
de aanwezige gasten van hun drankjes. Zij worden hiervoor hartelijk bedankt. 
Ook was er dit seizoen voor het eerst een extra speciale vrijwilligersavond georganiseerd voor onze 
oudere trouwe leden, ook dit was een druk bezochte en geslaagde avond. 
 
Een vereniging als de onze, valt en staat bij vrijwilligers. Door onze structuur hebben de vrijwilligers 
een nadrukkelijke positie in de vereniging. Het gebeurd met enige regelmaat dat vrijwilligers van 
functie wisselen binnen de verenging waardoor weer posities vacant worden. Er is altijd ruimte voor 



 

 

meer nieuwe vrijwilligers, vooral aan scheidsrechters en barvrijwilligers is vaak een uitdaging om daar 
voldoende vrijwilligers voor te vinden en uitbreiding bij deze groepen zijn altijd welkom.  
 
Oranjevereniging en Koningsdag 
 
Tijdens de jaarlijkse Oranjefeesten en Koningsdag hebben diverse vrijwilligers als barman/ -vrouw 
geholpen. De vereniging heeft hiervoor een welkome vergoeding ontvangen. 
 
Financiële administratie 
 
Medio april 2012 is de financiële afdeling gestart om de boekhouding te implementeren in het Exact-
online pakket. De voordelen hiervan zijn dat de actuele financiële gegevens direct beschikbaar zijn en 
dat boekingen veel sneller en efficiënter plaatsvinden. Het systeem is nog steeds volledig operationeel 
en de voordelen zijn merkbaar. Facturaties en betalingen vinden plaats vanuit 1 systeem die online 
toegankelijk zijn voor de personen die daartoe de autorisatie hebben.  
Het hele sponsorbestand is hierin tot in detail verwerkt, tot aan pakketsponsoring toe, zoals: de 
balsponsoring, pakketsponsoring, shirtsponsoring en bedrijvenclub. 
 
Vanaf oktober 2018 hebben is er een verdere digitalisering doorgevoerd. Alle inkoopfacturen worden 
nu via een digitale brievenbus ingelezen in Exact-online. Het grote voordeel is dat nu alle 
inkoopfacturen snel kunnen worden opgeroepen en ingezien. En ook heeft het tot gevolg dat een 
papieren archief bijna overbodig wordt. 
Ook is de administratie zo ingericht dat er snel per kwartaal een overzicht van de resultaten mogelijk 
is.  
 
Ledenadministratie 
 
De ledenadministratie wordt vanuit Sportlink gevoerd en inning van de contributie gebeurt via 
automatische incasso. Dit is gewenst gezien de grote administratieve belasting bij inning via factuur. 
 
Vrijwilligersadministratie 
 
De vrijwilligersadministratie wordt gevoerd in Sportlink, zodoende kan er vanuit 1 systeem niet alleen 
de leden maar ook de vrijwilligers worden beheerd. 
Voordelen hiervan zijn o.a. dat de gegevens op 1 centrale plaats bereikbaar zijn;  leden zijn vaak 
vrijwilliger en/of andersom, hierdoor worden de gegevens in 1x verwerkt. 
 
Subsidies 
 
Vanuit de gemeente Dalfsen is er weer een jeugdsubsidie ontvangen.  
Er loopt nu een subsidie aanvraag voor een Stimulering bouw en onderhoud van sportaccommodaties 
(BOSA). S.V. Nieuwleusen heeft veel geïnvesteerd in 2022 / 2023 o.a. in warmtepompen, waardoor 
onze vereniging vanaf het seizoen 2023 / 2024 gasloos is. 
De vereniging heeft de afgelopen jaren diverse subsidies aangevraagd bij lokale en centrale overheid 



 

 

die beschikbaar worden gesteld t.a.v. de gevolgen van de Corona-crisis. Dit seizoen hebben wij nog 
een laatste termijn ontvangen de “Tegemoetkoming amateursportorganisatie TASO”. 
 
Energie inkoop 
 
Begin 2023 is er overgestapt naar een andere energieleverancier naar Nieuwe Stroom. 
Deze aanbieder had gunstigere tarieven dan onze vorige leverancier Main Energie. 

 
Koekactie is oliebollenactie geworden 
 
In plaats van de jaarlijkse koekactie begin januari hebben diverse vrijwilligers eind december 2022 
weer de oliebollenactie op touw gezet. Dat heeft wederom een mooi bedrag opgeleverd. Dit idee is 
ontstaan tijdens de corona-periode toen de koekactie onmogelijk te realiseren was en er creatief is 
nagedacht om toch extra inkomsten te genereren. Een geweldige prestatie van alle oliebollenbakkers 
en de chauffeurs voor het rondbrengen om de oliebollen aan de man te brengen.   
 
Inkoop 
 
Vanaf voetbalseizoen 2015/2016 wordt er gebruikt gemaakt van kledingleverancier 
Sport-inn uit Zwolle, die de opdracht is gegund naar aanleiding van het 
aanbestedingstraject. Via de aanbesteding hopen we enkele besparingen te kunnen 
realiseren. Er is vanaf die tijd ook mogelijk om andere sportkleding via de clubshop te 
verkrijgen. 
 
Financieel Resultaat 
 
Het 2022 / 2023 is afgesloten met een kleine winst, mede dankzij de laatste termijn van de TASO 
(steunmaatregel) en omdat de leden en de sponsoren de vereniging trouw zijn gebleven. 
Ook zijn de inkomsten van het clubhuis in dit seizoen sterk gestegen 
 
Dankzij het gevoerde financiële beleid van de afgelopen jaren, waarbij bijna altijd een (klein) positief 
resultaat werd geboekt, is de vereniging niet direct in financiële nood. Mede doordat er altijd kritisch 
is gekeken en nog steeds kijken naar de uitgaven.  
Het blijft noodzakelijk om de kosten goed in de gaten te blijven houden. 
 
 
 
  



 

 

Goedkeuring 
 
Het jaarverslag 2022/2023 wordt vastgesteld, met inachtneming van de notulen van Algemene Leden 
Vergadering van 30 november 2023: 

 


